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      Lejerbo Stevns 

27. november 2019 
 

Referat Organisationsbestyrelsesmøde  
Mandag den 25. november 2019 kl. 18.00 i Fælleshuset, Jernbanegade 4. 
 
Afbud: Michael Keis. 
 
DAGSORDEN  

1. Referat fra den 10. oktober. 
2. Orientering. 
3. Budget 2020/21 
4. Byggeriet på Agerstien 
5. Renoveringssagen 
6. Evt. byggeri i Strøby Egede 
7. Næste møde 5. marts 2020 kl. 16.00 på Harmonien.  

Repræsentantskabsmøde 18. marts kl. 18. 
8. Eventuelt. 
 
 
Referat: 
Mødet blev holdt sammen med afdelingsbestyrelsen. 
Dagsorden ændret i forhold til den udsendte med nyt pkt. 1 
Ad. Pkt 1.  Referatet godkendt. 
Ad. Pkt 2.  Mogens T. , Johnny og Anny havde deltaget i bestyrelseskon-
ferencen, der var mange gode oplæg. Næste konference 13. november 
2020. 
Bestyrelsen skal lave en kursusplan for både afdelings- og organisationsbe-
styrelsesmedlemmer. 
Ad. Pkt 3.  Ingen kommentarer til det udsendte budgetforslag. 
Ad. Pkt 4.  Byggeriet følger tidsplanen, selvom den megen regn volder 
problemer. Vi har diskuteret stikkontakter, som er foreslået opsat uden af-
brydere, flere vil gerne have med, men det er meget dyrt at få med afbry-
dere. Vi ser på de udsendte køkkenforslag, stort ønske om skuffer i stedet 
for så mange underskabe. Undren over at køkken i 3 værelses, er så meget 
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større end i 4 værelses. Forslag om skydedøre i garderobeskabene for at 
give bedre plads.  Godt møde med landskabsarkitekten, forslag om at 
plante Stevnskirsebær. 
Ad. Pkt 5. Alle fyr er skiftet, kører fint, der skal flyttes enkelte udefølere, 
da de sidder i direkte sol.  Veluxvinduer i Bovangen er færdige. Lige nu 
skiftes tag i Kridthuset, ventilationen er færdig. Der indhentes priser på 
vinduerne i Malthuset. 
Ad. Pkt 6. Byggeafdelingen er i dialog med grundejeren, der bliver snarest 
afholdt et møde med Stevns Kommune. 
Ad. Pkt 7.  Forslag om at se på muligheder for at bygge i stationsbyerne. 
 
Ref.: Anny  

 
 
 


